
 

Tid HVAD handler punktet om Info/dialog/beslutning - bilag Hvem 

17-17.05 Godkendelse af dagsorden  alle 

Dagsorden godkendt med tilføjelse af følgende punkter fra forældrerepræsentanterne: opfølgning på 
seneste møde – fast pkt fremover, Brug af Aula og principper for elevfødselsdage 

17.05- Budget 2023 Info  

LS redegjorde for det modtagne budget for 2023 som endnu ikke er fordelt på konti. Skolen har 
modtaget budget til 73 elever. Aktuelt har skolen 71 elever. Hvis nuværende antal elever fremskrives 
efter august 2023 minus de elever, der afslutter grundskolen plus seks nye elever i kommende 0.klasse 
så ender vi på 72 elever fra august 2023. Bestyrelsen vil drøfte dette scenarie og vender tilbage. 

 Helhedsrenovering, modernisering, 
genhusning – aktuel viden om forløb, 
evt spørgsmål eller andet til 
projektansvarlig og et ønske fra 
skolen om to virtuelle 
undervisningsdage, hvor 
medarbejdere, der ikke underviser 
virtuelt - pakker ned og pakker ud 

  

Referat: Bestyrelses har besluttet at skrive et brev til politikerne angående de planlagte tiltag i 
forbindelse med helhedsrenoveringen af skolen. Bestyrelsen har et stort ønske om, at det netop bliver 
en helhedsrenovering og ikke som planerne lægger op til blot lappeløsninger.  
Bestyrelsen drøftede forslaget om to dages virtuel undervisning i forbindelse med nedpakning og 
udpakning af skolen. Bestyrelsen ønsker pkt på igen næste gang. 

 Børnemiljøundersøgelsen på KKFO’en   

Referat: Punktet udsættes til næste møde. 

 Meddelelsesbogen   

Referat: Bestyrelsen havde modtaget Undervisningsministeriets pjece om meddelelsesbogen samt BUF’s 
pjece om samme som bilag til mødet. Da vi endnu ikke ved om meddelelsesbogen bliver en kan eller skal 
mulighed på specialskolerne venter bestyrelsen med at tage stilling til principper for anvendelse af 
meddelelsesbogen til dette er besluttet. 

 Aktivitetsbeskrivelser på KKFO’en   

Referat: aktivitetsbeskrivelser på KKFO’en indeholder beskrivelser at de aktiviteter, som eleverne 
tilbydes og kan vælge sig ind på. Beskrivelserne er drøftet og besluttet af den samlede pædagoggruppe. 
Der er især fokus på læringsudbyttet af aktiviteterne. Dette giver pædagoggruppen en mulighed for en 
systematisk udvikling af praksis. Der ligger aktuelt ca 10 beskrivelser. Bestyrelsen ønsker at 
aktivitetsbeskrivelserne præsenteres på et forældremøde.  

 Brug af Aula og en drøftelse af opslag 
på overblik/opslagstavle kontra mail 
til hver enkelt som kontaktmulighed 
mellem forældrene. 

  

Referat: Bestyrelsen har drøftet hvorledes opslag på overblik/opslagstavle kontra beskeder bedst kan 
imødekomme den enkelte forældres behov for at dele og inspirere andre forældre. Bestyrelsen enes om 
at beskeder er til ’skal-læses beskeder’ hvor i mod overblik godt kan anvende til opslag til inspiration 

SB møde Referat fra SB mødet d. 18.01.23 kl 17-19 

Medl. Forældrerepræsentanter: Ane Kirstine Mølgaard Mathiasen, Tove McDonald 
(forperson), Diana Kløvedal (næstforperson), Christine Ejdesgaard Esbensen, 
Jacob Biilmann Christensen, Nanna Sverrild, George Frölich 
 

Suppleanter:  Anette in Sook Holmen 

 

Medarbejderrepræsentanter: Jeanne Eriksson (Pædagog), Jens Viby (Lærer), 
Siri B. Helleren (KKFO-leder) Lisette Ørsted (souschef) 

 

Ordstyrer 
Referent 
Afbud 

Tove 
Lisbet 
Anette, Ane, Christine, Diana, Nanna 



eller andet, der ønskes delt med alle forældre. Det skal fremgå tydeligt ved overskrift på opslaget, at det 
er fra en forælder til alle forældre. Det aftales at forperson Tove skriver ud til alle forældre med denne 
beslutning. 

 Principper for afholdelse af 
elevfødselsdage 

  

Referat: Bestyrelsen havde ønsket at drøfte principperne før de blev lagt på Aula til alle. Punktet var på 
bestyrelsesmødet i juni 2022 og principperne er sammenskrevet af ledelsen på baggrund af denne 
drøftelse. Efterfølgende er disse principper nu lagt på Aula. 

    

Referat: 
 

    

Referat: 
 

 INFO kort fra: 

• Ledelsen 

• Skolebestyrelsen 

• Medarbejdere 

•  

Info  Respektive 
ansvarlige 

Ledelsen: der er ansat ny lærer Anna, som er startet i I4. Endnu en lærer, Jeppe starter i udskolingen d 
01.02.23. Pædagog Mie, som varetog barselsvikariatet på KKFO’en er blevet fastansat og i stedet er 
pædagog Thomas blevet ansat i barselsvikariatet. Der er startet en fysioterapeut Emilie Juul i stedet for 
ergo-Mette. Hele ledelsen er startet på obligatorisk skolelederuddannelse under BUF. Der vil derfor være 
både hele og halve dage, hvor ledelsen er væk. 
Medarbejdere: i forbindelse med NyMat forberedes det næste læringsloop. Emnet bliver brøker og vil 
foregå som en temadag hvor hele skolen inviteres til workshop i gymnastiksalen. Det bliver elever fra 
udskolingen, der forestår undervisningen fordelt på forskellige boder/stationen i salen. 

 

Punkter til kommende møder: 

To virtuelle undervisningsdage i forbindelse med flytning af skolen 

BørneMiljøUndersøgelsen på KKFO’en 

Budget for 2023, herunder en drøftelse af antal elever 

Opfølgning på beslutninger 


